
 
 
 
 
Datum 2019-05-23 
Enkel fråga från Socialdemokraterna i Nacka 
Till Helene Skantze (m), ordförande i socialnämnden 

Enkel fråga om första linjen mottagningen Bryggan i Fisksätra  

Region Stockholm meddelade i januari att tilläggsavtalet till vårdcentralen för första linjen i 
Fisksätra sägs upp. Beskedet kom efter att vårdcentralen i Fisksätra informerat om att de 
harsviktande patientunderlag och brist på psykologer.  

Detta är ett naturligtvis olyckligt, då det finns ett stort behov av tidiga insatser riktat till barn-och 
ungdomar för att förebygga psykisk ohälsa. 

Nu säger den borgerliga majoriteten i Nacka kommun att det pågår dialog med vårdcentralen 
och Region Stockholm om möjligheterna att fortsätta verksamheten och genomföra kommunens 
satsning på att starta ett hembesöksprogram för förstagångsföräldrar.  
 

Jag vill därför fråga socialnämndens ordförande Helene Skantze (m):  

- Är du övertygad i dialogen med vårdcentralen och Region Stockholm att verksamheten 
kommer kunna starta upp igen och att kommunens satsning på hembesöksprogram för 
förstagångsföräldrar kan genomföras?  

 
Andreas Falk (s)  

 


